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واکنش دبیر فدراسیون به شائبه هایی در خصوص لغو مجمع انتخاباتی روز شنبه

انتخابات فدراسیون فوتبال هرگز به تعویق نخواهد افتاد
این  انتخابات  فوتبال می گوید  فدراســیون  دبیرکل 
رشته ورزشی بدون تردید شنبه هجدهم اسفندماه برگزار 

می شود.  
با نزدیک شدن به زمان انتخابات فدراسیون فوتبال، هر روز 
بیشــتر از روز قبل شایعاتی در این خصوص به گوش می رسد؛ از 
بحث رأی ســفیدها تا پیش بینی جار و جنجالی که قرار اســت 
در مجمع به راه بیفتد تا پولی که گفته می شــود توســط یکی 
از کاندیداها به اعضای مجمع پرداخت شــده است. در کنار این 
مسائل نحوه انتخاب رئیس در دور دوم انتخابات نیز سر و صدای 
زیــادی را به پا کرده و اصولاً برگزاری یا عدم برگزاری این رویداد 

نیز به نوع دیگری رسانه ها را به خود مشغول کرده است.
در همین خصوص روز گذشــته علیرضا اسدی گفت و گویی 
با خبرگزاری فارس انجام داد و در آن به تشــریح آخرین شرایط 
فدراســیون پیش از برگزاری انتخابات مهم هجدهم اســفندماه 
پرداخته اســت. گزیده ای از صحبت های دبیر فدراسیون فوتبال 

در ادامه می آید:
* ما دو بحث داریم. یک بحث اساســنامه خودمان اســت 
و بحث دوم اساســنامه فیفا. بالاخره ما باید حائز به این باشــیم 
که طبق اساســنامه خودمان عمل کنیم اگر چه این اساســنامه 
نقص هایی هم دارد. حالا ســوال من این اســت که چرا در ادوار 
قبلی، مدیرانی که بودند به اندازه ای که الان روی برخی مســائل 
در اساسنامه حساسیت ایجاد شده، روی این موضوع حساسیتی 
نداشتند؟ چون اصلًا کســی نسبت به آن حساس نبود. بنابراین 
از روی آن رد می شــدند، یعنی خودشــان تصویب می کردند و 
خودشــان هم کارها را انجام می دادند. پیش قضاوتی نســبت به 
موضوعی ندارم اما بحثم این اســت اگر آن زمان حساســیت ها 

روی قضایا درســت بود و مشــکلی هم در بحث اساسنامه بود، 
یعنی همین بحث دو ســوم برای انتخاب رئیس در دور دوم که 
به صراحت در اساســنامه ذکر شده است، این را زودتر به مجمع 
می دادند تا تکلیفش روشن شود چون کسب دوسوم آرا از سوی 
یک نامزد بسیار مشکل است و تقریباً خیلی کار را سخت می کند. 
در واقع سوال من این اســت که مگر قبلا در فدراسیون فوتبال 
انتخابات برگزار نشده است، پس چرا روی این موضوع حساسیتی 

وجود نداشت؟ 
* در سال 90 ) دوره ای که کفاشیان برای دومین بار رئیس 
فدراسیون فوتبال شد( در دور دوم باید رئیس فدراسیون فوتبال 

با دوسوم آرا انتخاب می شد اما آرا را اشتباه شمارش کردند! در آن 
سال رئیس باید 49 رأی می آورد که 48 رأی آورد. 

* اینکه یک نامزد در دور دوم انتخابات باید دوســوم آرا 
را کسب کند، با صراحت در اساسنامه ذکر شده است اما باید 
در همــان روز در مجمع راه حلی پیدا کنیم که این مشــکل 
حل شود. در واقع روز شــنبه و قبل از برگزاری انتخابات، در 
این مورد تصمیم گیری شده و اعضای مجمع در این خصوص 
تصمیم گیری می کنند. اساســنامه روی این موضوع صراحت 
دارد و نمی توان با اساسنامه، این مشکل را حل کرد پس باید 
تــا روز مجمع صبر کرد و دید در این خصوص اعضای مجمع 

رئیس سازمان حج و زیارت:
برنامه ای برای عمره مفرده نداریم

رئیس ســازمان حج و زیارت گفت: با توجه به مصوبه 
هیئت دولت در خصوص تعلیــق عمره مفرده هم اینک 

برنامه ای برای این امر نداریم.
ســعید اوحدی در حاشیه مراسم یادبود محمود دشتی یکی 
از جانباختگان فاجعه منا در سبزوار افزود: شرط دولت جمهوری 
اســلامی ایران برای بررسی موضوع عمره مفرده صدور حکم و 

مجازات دو مامور تفتیش متخلف عربستانی است.
وی ادامــه داد: تا زمانی که احکام این افراد از ســوی دولت 
عربستان اعلام نشود ما برنامه ای برای اعزام زائران ایرانی به سفر 

عمره مفرده نداریم.
رئیس سازمان حج و زیارت با اشاره به برخی شایعه ها مبنی بر 
اعزام زائران ایرانی به مکه مکرمه از طریق کشور ثالث نیز گفت: 
عزت زائران ایرانی حکم می کند که از طریق پروازها و شرکت های 

داخلی برای اعزام زائران به حج اقدام شود.
وی ادامــه داد: انجام پروازهای حج زائــران ایرانی از طریق 
کشور ثالث، از سوی جمهوری اسلامی ایران به عنوان خط قرمز 

مشخص شده است.
وی افزود: دســتگاه دیپلماســی جمهوری اســلامی ایران 
پیگیری های ارزشمندی برای احقاق حق جانباختگان ایرانی در 
دستور کار قرار داده که امیدواریم به زودی به نتیجه نهایی برسد.

رئیس سازمان حج و زیارت ادامه داد: در همین راستا پیگیری 
شده تا دیه جانباختگان فاجعه منا و نیز حادثه سقوط جرثقیل 

نیز توسط عربستان پرداخت شود.
وی گفــت: در این زمینه دولت ســعودی وعده داده که دیه 
حادثه جرثقیل مکه تا پیش از آغاز ایام حج تمتع امسال پرداخت 

شود.
اوحدی افزود: در خصوص دیه جانباختگان فاجعه منا نیز طرف 
عربستانی وعده داده تا پس از پرداخت دیه جانباختگان حادثه 

جرثقیل مکه این موضوع را در دستور کار قرار دهد.
وی ادامــه داد: معتقدیــم این دیه به عنوان حق شــرعی 
جانباختگان فاجعه منا باید پرداخت شود و دستگاه دیپلماسی 
ایــران به عنوان پیگیر حقوقی این موضوع اقدامات خوبی انجام 

داده است.
اوحدی همچنین با اشــاره به ثبت نام 17 هزار زائر برای حج 
تمتع امســال گفت: مهم ترین دغدغه ما در مراسم حج امسال 

موضوع تامین امنیت زائران است.
وی افــزود: راهکارهــای کاربــردی در این زمینه توســط 
کارشناسان با کمک جامعه دانشگاهی بررسی و به صورت مکتوب 

به دولت عربستان ارائه شده است.
رئیس ســازمان حج و زیارت ادامه داد: امسال خط قرمز ما 
موضوع تامین امنیت زائران ایرانی است لذا دولت عربستان قول 
داده ایــن راهکارها را مورد بررســی قرار داده و در خصوص آن 

اظهارنظر کند.
وی در مورد صدور ویزای زائران ایرانی نیز گفت: کرامت زائران 
ایجاب می کند مانند گذشــته ویزا و بهره مندی آنان از خدمات 

کنسولی در داخل ایران صورت گیرد.
اوحــدی افزود: در این زمینه طرف عربســتانی فرصتی یک 
هفته ای برای بررســی موضوع درخواست کرد اما این فرصت از 
زمان مقرر عبور کرده و هنوز پاســخی از ســوی دولت سعودی 

داده نشده است.
وی ادامه داد: دولت عربســتان مدعی است فریضه حج جدا 
از مسائل سیاســی بین دو کشور است، آنها باید این موضوع را 
در عمل نشان دهند و اگر قرار باشد رفتار مسئولان سعودی به 
همین شکل باقی بماند و پاسخی از سوی آنها در خصوص حج 
امسال داده نشود ما وارد محدوده قرمز زمانی اجرایی و عملیاتی 

حج می شویم.

سفر سرمربیان تیم های ملی تکواندو 
به کره جنوبی 

سرمربیان تیم ملی تکواندوی مردان و زنان به همراه داور بین المللی 
ایران برای حضور در اردوی مشترک مربیان و داوران بازی های المپیک 

ریو 2016، شب گذشته راهی کره جنوبی شدند.
اردوی مشــترک مربیــان و داوران بازی های المپیک ریــو 2016 از روز 
پنج شنبه )16 اردیبهشت ماه( به مدت 4 روز در شهر »موجو« کره جنوبی برگزار 
می شود و مربیان و داوران قضاوت کننده در المپیک ریودوژانیرو 2016 در این 
کلاس حضور خواهند داشت. این اردوی مشترک با هدف هماهنگی بیشتر بین 
داوران و مربیــان و همچنین آموزش آخرین تغییرات قوانین به صورت تئوری 
و عملی برگزار می شــود. از برنامه های این اردو می  توان به آشــنایی مربیان با 
قوانین مسابقات ریو، جلسات پرسش و پاسخ، کلاس های آنالیز مبارزات، معرفی 
محصولات جدید و مورد تایید فدراسیون جهانی، نحوه سیستم امتیازدهی در 
بازی های ریو )مخصوص مربیان(، اطلاعات خدمات پزشکی و آموزش مبارزه با 
دوپینگ، مدیریت بازی و شبیه سازی سیستم امتیازدهی )مخصوص داوران(، 
شبیه ســازی بازی های المپیک و گزارش پیشرفت کار در المپیک ریو 2016 و 
جلسه مشترک اعضای شورای فدراسیون جهانی با داوران و مربیان، اشاره کرد.

سفر تیم ۴ نفره جودو به باکو
جودوکاران ایران در حالی امشــب تهران را به مقصد محل برگزاری 
مســابقات گراند اســلم آذربایجان در باکو ترک کردند که سرپرست 

فدراسیون بر خلاف سفرهای قبلی، این تیم را همراهی نکرد.
رقابت های گراند اســلم باکو طی روزهای 17 تا 19 اردیبهشــت ماه برگزار 
خواهد شد که تیم چهار نفره کشورمان برای حضور در این مسابقات شب گذشته 
برای حضور در این مســابقات تهران به مقصد محل برگزاری رقابت ها ترک کرد. 
علیرضا خجســته ، سعید ملایی ، ســعید مرادی و جواد محجوب چهار جودوکار 
کشورمان هســتند که در این رقابت ها به روی تاتامی خواهند رفت. حامد ملک 
محمدی ، »نصرت خان ولی اف« و محمد منصوری کادر فنی این تیم را تشــکیل 
می دهند و محمد رضا رودکی به عنوان مدیر فنی و سرپرست این تیم را همراهی 
خواهد کرد.  رشید خدابخش سرپرست فدراسیون جودو که از زمان حضور در این 
فدراسیون در همه سفرها همراه تیم ملی بوده، در تهران ماند و با تیم به باکو رفت. 

چه تصمیمی خواهند گرفت. 
* اساســنامه می گویــد باید رئیــس با دوســوم آرا در هر 
مرحله ای انتخاب شود. حالا این موضوع غلط است، درست است، 
درست شده یا درســتش نکرده اند یا می توان انتخابات را برگزار 
کرد یا خیر؛ به این مســائل کاری ندارم همه باید دست به دست 
هم بدهیم تا مشکلات حل شده و انتخابات در موعد مقرر برگزار 

شود. 
* انتخابات در هر صورتی برگزار می شــود. اگر می خواست 
برگزار نشود هم کفاشیان، هم وزیر و هم سایر افراد مسئول روی 
برگــزاری آن تا این اندازه تأکید نمی کردنــد. برای حرفم دلیل 
دارم و دلیل آن هم این اســت که فدراسیون در حوزه بلاتکلیفی 
واقع نشود. چون اگر وارد این فاز شویم، بازی های مقدماتی جام 
جهانی 2018 روسیه را در پیش داریم و در آستانه این رقابت ها 
به ساختارمان آسیب زده خواهد شد. پس عقلانیت این است که 

انتخابات تحت هر شرایطی برگزار شود. 
* اگر مشکلی هم در اساسنامه وجود دارد که قبلًا باید این 
مشکلات حل می شد، باید یک راهکار برایش پیدا کنیم تا از این 
مشــکل عبور کنیم. اما چیزی که مهم به شمار می رود این است 

که تحت هر شرایطی انتخابات فدراسیون فوتبال برگزار شود. 
* بــه هیچ وجه اجــازه نمی دهیم برخــی در روز انتخابات 
شــلوغ کاری کنند. اعضای مجمع به قدری عاقل و بالغ هستند 
و ضــرورت این رویداد را درک می کنند که بعید اســت به فکر 
ایــن اتفاقات باشــند. این حرف ها را اصلًا بــرای اعضای مجمع 
نمی پسندم چون آنها را می شناسم. آنها آدم های خاص و علاقمند 
به فوتبال هســتند. به نظرم برخی ها در فضای مجازی با اهدافی 

خاص این شایعات را به راه انداخته اند. 

وزیر ورزش و جوانان می گوید: اســتعدادیابی یکی از طرح های بلندمدت و اهداف اصلی ورزش کشور در 
دولت است.

محمود گودرزی در آیین گشــایش اولین المپیاد ورزش گلســتان در گرگان، اضافه کرد: استعدادیابی یکی از طرح های 
بلندمدت و اهداف اصلی ورزش کشور در دولت یازدهم است که این طرح ها در گلستان به خوبی در حال اجرا است.

وی بیان کرد: یکی از ویژگی های اجرای این المپیاد، ظرفیت ســازی برای شناســایی استعدادهای جدید و معرفی آنها 
به مربیان حرفه ای اســت که نتیجه بلندمدت اجرای این طرح ها، قدرتمندتر شدن پایه های ورزش قهرمانی در کشور است. 
گلســتان با اجرای این المپیاد که اولین بار در کشــور اجرا می شود، پایه گذار حرکتی نوین در ورزش کشور است که می تواند 
این الگوی مناســب به رویه ای دائمی برای ورزش استان های کشور تبدیل شــود. گودرزی ادامه داد: باید امیدوار بود ورزش 
ایران در آینده از ســتاره هایی که در این گونه المپیادها کشــف می شوند، استفاده کند و به سمت کسب مدال های فراوان در 

مسابقات معتبر پیش رود.

گودرزی: استعدادیابی از اهداف اصلی ورزش است

حذف النصر عربستان منتظر امضای ذوب آهن
دیدارهای هفته  ششــم لیگ قهرمانان آســیا با مصاف نمایندگان اصفهانی 
فو تبا ل ایران با حریفانی از عربستان ادامه می یابد. سپاهان ایران در لیگ قهرمانان 
آســیای امســال عملکرد قابل قبولی نداشت و با کســب تنها سه امتیاز از پنج 
بــازی خود در مرحله گروهی، خیلی زود با ایــن ر قا بت ها خداحافظی کرد. این 
تیم در آخرین دیدارش باید به مصاف نماینده عربســتان برود. اگر طلایی پوشان 
می خواهند وداعی آبرومندانه با لیگ قهرمانان آســیا داشــته باشند باید الاتحاد 
عربســتان را شکست دهند. پیروزی ســپاهان برابر الاتحاد ضمن این که باعث 
ایجاد حثیت نماینده ایران می شود زمینه ساز حذف تیم عربستانی نیز می شود. 
دو تیم امشــب ســاعت 19:30 به دیدار هم می روند و در دیگر دیدار این گروه 
لوکوموتیو ازبکستان و النصر امارات با هم مصاف می دهند. در دیگر بازی امشب 
تیم فو تبا ل ذوب آهن ایران در ششمین دیدارش در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آســیا به دیدار النصر عربســتان می رود. دیدار رفت دو تیم با برتری سه بر صفر 
ذوب آهن به پایان رسیده و پیروزی مجدد نماینده ایران برابر این تیم عربستانی 
اصلا دور از انتظار نیســت. در صورتی که شاگردان یحیی گل محمدی پیروزی 
بازی رفت مقابل النصر را تکرار کنند، هم صعود خود را به عنوان تیم نخســت 
گروه جشن می گیرند و هم ســند حذف النصر عربستان از لیگ قهرمانان آسیا 
را امضا می کنند. البته ذوب آهنی ها با کســب یک تساوی هم برابر حریف به هر 
دو هدف دســت خواهند یافت. این بازی امشب ساعت 21:45 برگزار می شود و 
در دیگر دیدار گروه دوم از همین ســاعت لخویا قطر و بنیاد کار ازبکستان با هم 

دیدار می کنند. 
عذرخواهی سعودی ها از نماینده فوتبال ایران

کاروان تیــم فوتبال ذوب آهن در بدو ورود به دوبی محل برگزاری دیدار این 
تیم برابر النصر عربســتان با کارشکنی تیم میزبان ساعات زیادی سرگردان بود 
و وضعیت اســکان این تیم نامشــخص بود. به دنبال کارشکنی عربستانی ها در 
پذیرایــی از ذوب آهن در امارات، مدیران باشــگاه ذوب آهن در منیجر میتینگ 
دیــدار برابر النصر انتقاد خود را از این برخورد به نماینده کنفدراســیون فوتبال 
آسیا و باشگاه النصر اعلام کردند. مسئولان باشگاه النصر با بیان اینکه در میزبانی 
از ذوب آهــن ناهماهنگی هایی صورت گرفته بود بابت این موضوع از مقامات تیم 

ایرانی عذرخواهی کردند.
برکناری جلالی به سبک جدید

ســرمربی تیم فوتبال ســایپا با نظر هیئت مدیره این باشگاه از سمت خود 
برکنار شــد و فرهاد پورغلامی دستیار وی در دو بازی باقیمانده سرمربی خواهد 
بود. پس از این برکناری مجید جلالی گفت: من صبح قصد داشــتم وارد باشگاه 
بشوم که نگهبانی به من اعلام کرد رضایی مدیرعامل باشگاه به آنها گفته اجازه 
ورود به من را ندهند. وی ادامه داد: پس از آن من به سر تمرین رفتم که ناگهان 
دیدم نامه ای به من دادند که در آن اعلام کردند که من از ســمت سرمربی گری 

تیم برکنار شده ام. پس از این تمرین را ترک کردم.
فغانی: به عملکرد خوبمان در ریو فکر می کنیم 

داور بین المللی فو تبا ل ایران می گوید که همه تلاشــش را انجام می دهد تا 
در المپیک 2016 بهترین عملکرد را داشــته باشد. فغانی عنوان داشت: المپیک 
ر قا بت های مهمی است که امیدوارم حضور ما در آن موفق باشد. انتخاب ما برای 
قضاوت در المپیک مهم نیســت،  بلکه عملکرد خــوب ما در آن بازی ها اهمیت 
دارد. برای این منظور باید ســطح آمادگی خودمان را بالاتــر ببریم. وی افزود: 
داوری ایران در مقایســه با سایر کشورها از نوسان کمتری برخوردار است. حتی 
در لیگ های معتبر اروپایی می بینید که اشــتباه داوری رخ می دهد، اما نگاه آنها 
و فرهنگشــان در برخورد با این مسئله با ما فرق دارد. در ایران پس از هر باخت 

علیه داوران جبهه می گیرند. 
بارسلونا رقیب تیم فوتسال تاسیسات دریایی 

قرعه کشی اولین دوره جام باشگاه های فوتسال جهان انجام شد و تاسیسات 
دریایی نماینده ایران و قهرمان آسیا حریفان خودش را در این رقابت ها شناخت. 
تاسیسات در دور گروهی با قرعه سختی بارسلونای اسپانیا، دینامو مسکو روسیه 
و کارلوس باربوســا هم گروه شد. این مســابقه ها از 2 تا 9 تیرماه در قطر برگزار 

می شود.
چلسی جام قهرمانی را به لسترسیتی تحویل داد

در آخرین و حســاس ترین دیدار از هفته سی و ششــم لیــگ برتر انگلیس، 
دوشنبه شب تیم های چلسی و تاتنهام در ورزشگاه استمفوردبریج به مصاف هم 
رفتند که این بازی با تساوی 2 - 2 خاتمه یافت تا اختلاف شاگردان مائوریسیو 
پوچتینو با لسترسیتی صدرنشین در فاصله دو هفته به پایان لیگ به هفت امتیاز 
افزایش پیدا کند و به این ترتیب تیم تحت هدایت کلودیو رانیری، برای اولین بار 

در تاریخ خود قهرمان لیگ برتر انگلیس شود.

معاون وزیر جهادکشاورزی:
امسال گندم وارد نخواهیم کرد

معاون وزیر جهاد کشاورزی از خرید 10 میلیون تن 
گندم در کشور خبر داد و گفت: امسال در تولید گندم 

به خودکفایی رسیدیم.
به گزارش خبرگزاری فارس از ساری، علی  قنبری در آیین 
تکریم و معارفه مدیرعامل شــرکت غلــه و خدمات بازرگانی 
منطقه دو کشــور که در ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
برگزار شــد، گفت: امسال با حمایت دولت و برنامه ریزی های 
وزارت جهــاد کشــاورزی، 10 میلیــون تن گنــدم با اعتبار 
13 هزار و 500 میلیارد تومان از کشاورزان در کشور خریداری 

می شود.
وی با بیان اینکه کشور توانسته در محصول گندم به عنوان 
کالای استراتژیک به خودکفایی دست یابد، گفت: امسال نیاز 

به واردات گندم نخواهیم داشت.
قنبری بیان کرد: امسال یک میلیون تن گندم توسط شرکت 
غله و خدمات بازرگانی منطقه دوکشور خریداری و بهای آن 

به موقع به کشاورزان پرداخت می شود.
مدیرعامل شــرکت مادر تخصصی بازرگانی دولتی ایران 
به واردات برنج اشــاره کرد و افزود: در کشــور 3 میلیون تن 
برنج مصرف می شود درحالی که تولید این محصول در کشور 
2 میلیــون تن اســت و نیاز به یک میلیون تــن واردات این 

محصول است.
این مســئول بیان کرد: سالانه 2 میلیون و 200 هزار تن 
شکر در کشور مصرف می شود که یک میلیون و 400 هزار تن 

در داخل کشور تولید می شود و بقیه باید وارد شود.
قنبــری اضافه کرد: تاکنون 12 هزار تن کلزا از کلزاکاران 
جنوب کشــور خریــداری کردیم که بهای آن بــه موقع به 
کشــاورزان پرداخت شد و در فصل برداشت این محصول در 
مازندران هم بهای آن به موقع پرداخت می شــود و هیچ گونه 

مشکلی وجود ندارد.
معاون وزیر کشور:

۱۵ میلیون کارت هوشمند ملی
 امسال صادر می شود

شهرکرد- خبرنگار کیهان:
معاون وزیر کشور و رئیس سازمان ثبت احوال ایران 
گفت: امسال حداقل 15 میلیون کارت هوشمند ملی در 

سراسر کشور صادر می شود.
علیرضا آوایی در شــهرکرد ظرفیت صدور کارت هوشمند 
ملی در سال جاری را بیش از 20 میلیون عدد در سراسر کشور 
اعلام کرد و گفت: در سال گذشته افزون بر 10 میلیون تقاضای 

صدور کارت هوشمند ملی در کشور مطرح شد.
آوایی افزود: در سال گذشته افزون بر هفت میلیون و 200 
هزار عدد کارت هوشمند ملی در سراسر کشور صادر که از این 

تعداد پنج میلیون کارت در نیمه دوم صادر شد.
وی تصریح کرد: امیدواریم تا سه سال آینده، پروژه صدور 

کارت هوشمند ملی در کشور به پایان برسد.
رئیس سازمان ثبت احوال ایران بیان داشت: پس از وقفه ای 
یک و نیم ماهه، صدور کارت هوشــمند ملی در کشور، از سر 

گرفته شد.
وی اضافه کرد: اکنون کشــورهای پیشرفته دنیا نیز صدور 

این نوع کارت را در دستور کار خود قرار داده اند.
وی در جلسه شورای اداری گفت: بخشی از خدمات ثبت 
احوال قابل واگذاری به بخش خصوصی است و ایجاد اشتغال 
بیشــتر، کاهش نرخ بیکاری، تســهیل در خدمات رسانی از 
مهم ترین مزیت های سپردن خدمات به بخش خصوصی است.

حدیث دشت عشق

به یاد شهید »کاظم کاوه«
خدا را شكر كه توانستيم از جهل به نور برسيم

شــهید »کاظم کاوه« 20 مهر 1347 در تهران 
چشم به جهان گشود. وي از همان کودکي با اصول 
اعتقادي آشــنا شد و از سن 13 سالگي به اقامه نماز 
پرداخت و روزه مي گرفت. او با عضویت در بســیج به 
فعالیت اجتماعي خویش تداوم بخشید و داوطلبانه به 
سوي جبهه رهسپار شد. »کاوه« در لشکر 27 محمد 
رسول الله )ص( در سمت تک تیر انداز خدمت مي نمود 

و ســرانجام در 22 اسفند 1363 در حالي که در عملیات )بدر( شرکت داشت بر 
اثر اصابت ترکش به چشم هایش در منطقه عملیاتي جزیره مجنون عاشقانه نداي 
حق را لبیک گفت و نور پاک وجودش به سرچشمه و زلال نور و حقیقت پیوست. 

و پیکر پاکش پس از 15 سال به آغوش خانواده بازگشت.
فرازی از وصیت نامه شهید:  

و حال اینکه آماده می شــوم برای هجرتی بــزرگ و تحولی عظیم، تحولی 
بزرگتر از تحول اول و در این راه امیدوارم که بتوانم از مهاجرین فی ســبیل الله 

باشم. و خدای باری تعالی این مهاجرت را از من قبول نماید.
عزیزان خود را آماده ســازید که این هجرت برای همه است. هجرتی است 
بزرگ که هیچ کس نمی تواند به  این هجرت نرود. و چه بهتر است که این هجرت 

را با عشق و ایثار جان به  خدا به  پایان برسانم.
خداوند را شکر می کنیم که به ما منت گذاشت و ما را مسلمان به دنیا آورد 
و ما را شــیعه پروراند. و خدا را شکر می کنیم که توانستیم از جهل و تاریکی به 

نور و روشنایی برسیم.

اخبار کوتاه از فوتبال

مربی تیم ملی والیبال تاکید کرد

مربی تیم  ملی والیبال ایران گفت: تلاش می کنیم 
با شکست تیم های آسیایی و همچنین کانادا و ونزوئلا 
بلیت ســفر خودمان به المپیــک را قطعی کنیم و به 

تیم های دیگر فکر نمی کنیم.
خوان سیچلو دستیار رائول لوزانو، در حاشیه تمرین صبح 
امروز سه شنبه تیم  ملی والیبال ایران، درباره شرایط تیم ملی 
گفت: تمرینات هر روز ســخت تر از گذشــته می شود و ما به 
زودی دو بازی دوستانه با فرانسه برگزار می کنیم. در تمرینات 
این روزها سیستم حمله، پاس و توپ گیری بازیکنان را تمرین 
می کنیــم تا نزدیک به آغاز ر قا بت ها به آمادگی 100 درصدی 
لازم که نظر ما است، برسند. او درباره تغییر سبک تمرین تیم 
 ملــی گفت: من اصلا نمی دانم قبلا مربی قبلی تیم چطور کار 
می کرد. آنچه که می دانم این است که بازیکنان در حال  حاضر 
ســخت و خوب تمرین می کنند و همه تلاش می کنند بلیت 

رفتن به ریو را به دست بیاورند.
ســیچلو در ادامه ا ضافه  کرد : شانس فعلی تیم  ملی ایران 
برای صعود به المپیک همان شانســی است که پیش از این و 
قبل از مشــخص شدن حریفان وجود داشــت. همه تیم ها از 
شــانس یکســانی برای المپیک برخوردار هستند و من قول 

می دهــم که بازیکنان ایران با تمام وجود تلاش کنند تا بلیت 
ریو را بگیرند. او درباره شــناخت کادرفنــی از حریفان ایران 
خاطر نشــان کرد: ما شناخت خوبی از آنها داریم و حتی پیش 
از این هم بررســی های لازم را روی آنها انجام داده ایم و حتی 

سیستم هایی را هم برای مقابله با هر حریفی تعیین کرده ایم.
مربی تیم  ملی درباره شرایط موسوی، تشکری و محمودی 
گفت: این سه بازیکن علاوه بر تمامی بازیکنانی که در اردوی 
تیم  ملی حضور دارند در شــرایط ایده آل قرار دارند و فشــار 
زیــادی را متحمل می شــوند. امیدوارم که تا لحظه شــروع 
مســابقات انتخابــی المپیک در ژاپــن هیچ گونه مصدومیتی 
نداشته باشــیم و بازیکنان در صحت و سلامت تمرینات خود 
را انجام دهند. ســیچلو درباره شانس صعود ایران به المپیک 
گفــت: ما در حال  حاضر فقط به تیم های آســیایی و کانادا و 
ونزوئلا فکر می کنیم تا بتوانیم با برد برابر این تیم ها بلیت رفتن 
خودمــان به المپیک را قطعی کنیــم. این را هم می دانیم که 
اگر بتوانیم فرانســه و یا لهستان را شکست دهیم یک سهمیه 
به ســهمیه آسیا اضافه می شود و حریف آسان تری به المپیک 
صعود می کند. با این حال همان طور که گفتم ما فقط به رفتن 

خودمان به المپیک فکر می کنیم.

فقط به دنبال قطعی کردن بلیت المپیک خودمان هستیم 

* پس از آنکه هدایت تیم ملی از ســوی کمیته فنی فدراسیون کاراته به سیدشهرام هروی سپرده شد ، وی در 
جلسات متعددی با مسئولان فدراسیون در خصوص همکاران خود به بحث و گفت وگو نشست و در نهایت حسین 

روحانی را به عنوان مربی و سیدمحمد حسینی را نیز به عنوان مربی بدنساز انتخاب و معرفی کرد.  
* مجمع عمومی و سالیانه فدراسیون تنیس روی میز امروز به ریاست نصرالله سجادی معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 

وزارت ورزش و جوانان برگزار خواهد شد.

خواندنی از ورزش ایران

با درخواســت و تصویب مجمع فدراسیون کشتی 
به رســول خادم ماموریت داده شد تا برای کاندیداتوری 

عضویت در هیئت رئیسه اتحادیه جهانی اقدام کند.
در جریــان برگزاری مجمع عمومی ســالیانه فدراســیون 
کشتی، روسای هیئت های کشتی در نامه ای با برشمردن دلایلی 
همچون نقش تاثیرگذار فدراســیون کشتی ایران در برنامه های 
»اتحادیه جهانی کشتی« جهت دفاع از حفظ کشتی در المپیک، 
ارتباط موثر مدیریت فدراســیون با اتحادیه و کشورهای عضو و 

در نهایــت تاکید صریح »ننادلالوویچ« رئیس اتحادیه جهانی در 
این خصوص، بر کاندیدا شــدن رسول خادم در انتخابات آینده 
هیئت رئیســه تاکید کردند. اعضای مجمع و بویژه هیئت های 
کشتی استان ها پس از ارائه نامه مذکور و انجام توضیحات لازم 
به ســجادی معاون وزیر ورزش و رئیس مجمع، از او خواستند 
کاندیداتوری رســول خادم را جهت عضویت در هیئت رئیســه 
اتحادیه جهانی به تصویب مجمع فدراســیون کشتی به عنوان 

بالاترین مقام و مرجع تصمیم گیری در کشتی کشور برساند.

خادم کاندیدای عضویت در هیئت رئیسه اتحادیه جهانی کشتی

آخرین تمرین حمید سوریان پیش از اعزام به رقابت های گزینشی المپیک، صبح دیروز در خانه کشتی تهران برگزار شد.
در این تمرین ســوریان زیر نظر محمد بنا ســرمربی تیم ملی کشتی فرنگی به نرمش سبک و بازی بسکتبال پرداخت تا کم کم آماده 
حضور در رقابت های گزینشی ترکیه شود. سوریان عصر دیروز برای شرکت در رقابت های گزینشی المپیک راهی استانبول شد تا روز جمعه 
در این مسابقات به میدان برود. نفرات اول و دوم هر وزن در این مسابقات، سهمیه حضور در المپیک 2016 ریو را کسب می کنند. حمید 
سوریان نماینده وزن 59 کیلوگرم کشتی فرنگی ایران به همراه محمد بنا سرمربی تیم ملی ، حسام الدین جعفری سرپرست این تیم و رامین 

امیرساسان متخصص تغذیه تیم ملی، عصر دیروز  راهی ترکیه شد.

برگزاری آخرین تمرین سوریان پيش از اعزام به مسابقات گزینشی المپيک 

با حضور معاون اول رئیس جمهور

پتروشیمی لرستان افتتاح شد
خرم آباد و الیگودرز- خبرنگاران کیهان:

معاون اول رئیس جمهوری در ســفر به 
لرســتان چندین طرح عمرانی، صنعتی و 

درمانی را به بهره برداری رساند.
به گزارش خبرنگار کیهان از خرم آباد، مجتمع 
پتروشــیمی لرستان در زمینی به مساحت 130 
هکتار و با زیربنای 50 هکتار در کیلومتر 12 جاده 

خرم آباد- کوهدشت احداث شده است.
صدور مجوزهای این مجتمع از ســال 86 و 

تولید آزمایشی آن سال گذشته آغاز شد.
ظرفیت این مجتمع تولید سالانه 300 هزار 
تن  پلی اتیلن ســبک خطی و سنگین و محصول 
فرعــی آن نیــز ســالانه 30 هزار تــن بوتن 1

 است.
محصولات پتروشیمی لرستان در بازار بورس 
عرضه و 324 هزار تن خوراک این مجتمع از خط 

لوله اتیلن غرب تأمین می شود.
کل بودجه مصوب شده برای این طرح 258 
میلیون یورو و 2 هزار و 330 میلیارد ریال است که 
تاکنون 252 میلیون یورو و 2 هزار و 995 میلیارد 

ریال برای اجرای این طرح هزینه شده است.
همچنین به گزارش خبرنگار کیهان از الیگودرز 
سد مخزنی حوضیان الیگودرز با حضور معاون اول 
رئیس جمهوری و وزیر نیرو به بهره برداری رسید.
عملیات اجرایی این ســد از سال 83 با هدف 
تأمین آب سه هزار هکتار اراضی کشاورزی شامل 
75 درصد اراضی توســعه ای و 25 درصد بهبود 

اراضی فعلی آغاز شد.
برای احداث این ســد یکهزار و 200 میلیارد 
ریال هزینه شده و راه اندازی آن موجب اشتغالزایی 

برای یکهزار و 500 نفر می شود.
ارتفاع سد از بستر 73 متر، عرض تاج 10 متر، 
طول تاج 533 متر و حجم آب گیری دریاچه سد 

32 میلیون مترمکعب است.

هم اکنون بیش از 30 طرح مطالعاتی احداث 
سد در دست انجام است که در صورت عملیاتی 
شدن، حجم ذخیره آب سدهای استان به 400 

میلیون مترمکعب می رسد.
بیمارستان 146 تختخوابی ولیان  همچنین 
الیگودرز هم دیروز با حضور اســحاق جهانگیری 

به بهره برداری رسید.
عملیات اجرایی بیمارستان 146 تختخوابی 
الیگــودرز دهه 70 آغاز شــد و در نهایت پس از 

گذشت حدود 20 سال افتتاح شد.
به گزارش خبرنــگار کیهان از الیگودرز، این 
بیمارســتان جنرال با زیربنای 13 هزار مترمربع 
دارای تمامی بخش های درمانی از جمله داخلی، 

جراحی، زنان، ICU, CCU و اورژانس است.
برای ساخت این بیمارستان 800 میلیارد ریال 
اعتبار سرمایه گذاری شده که 350 میلیارد ریال 
آن مربوط به احداث ســاختمان و 450 میلیارد 

ریال مابقی برای تأمین تجهیزات است.

کلنگ احداث این بیمارستان دهه 70 به زمین 
زده شد و پس از اجرای فوندانسیون، روند اجرای 
آن متوقف گردید و از پنج ســال پیش مجدداً با 
تزریق اعتبارات لازم، روند ساخت آن فعال شد.

کمبود اعتبار، دلیل اصلی روند طولانی اجرای 
این طرح عنوان می شود.

همچنین تونل انحرافی ســد مخزنی آبسرده 
بروجرد روز سه شنبه با حضور حمید چیت چیان 

وزیر نیرو به بهره برداری رسید.
مدیر امور آب منطقه ای بروجرد درخصوص 
مشخصات طرح تونل انحرافی سد مخزنی آبسرده 
گفت: در این طرح 2 رشــته تونل در مجموع به 

طول 537 متر ایجاد شده است.
غلامحسین بنادری در گفت وگو با ایرنا انحراف 
آب را نقطه عطفی در طرح های سدسازی دانست 
و افزود: آب با احداث این 2 رشته تونل، منحرف 
و در نتیجه آن محل اجرای بدنه ســد خشک و 

آماده خاک ریزی می شود.

وی اظهار کرد: عملیات ســاخت این ســد 
از ســال 1388 آغاز شــد و به دلیل مشکلات 
اعتباری فقط 30 درصد پیشرفت فیزیکی داشته 

است.
مدیر امور آب منطقه ای بروجرد حجم ذخیره 
آب این سد را 70 میلیون مترمکعب اعلام کرد و 
افزود: از این میزان حجم ذخیره سازی، 20 میلیون 
مترمکعب برای تأمین آب آشــامیدنی شهری و 
50 میلیون مترمکعب برای تأمین آب کشاورزی 
چهار هزار و 500 هکتار از اراضی منطقه درنظر 

گرفته شده است.
وی مجموع اعتبار مورد نیاز برای ساخت سد 
آبسرده را یکهزار و 850 میلیارد ریال عنوان کرد 
و گفت: تاکنون 150 میلیارد ریال برای احداث 

این سد هزینه شده است.
بنادری افزود: برای ساخت این سد در چهار 
سال آینده سالانه 400 میلیارد ریال اعتبار نیاز 

است.
وی اظهار کرد: مهار سیلاب، اشتغال 2 هزار 
جوینده کار، توسعه و رونق گردشگری، تولید 6 
مگاوات برق و تأمین بخشــی از آب آشامیدنی 
شهرســتان بروجرد از مزایای اجرای این ســد 

می باشند.
معاون اول رئیس جمهــوری گفت: واگذاری 
طرح های نیمه تمام در ســطح کشور به معنای 

فروش آن به بخش خصوصی نیست.
جهانگیری افزود: دولت به ازای این واگذاری 
هیچ پولی دریافت نمی کند بلکه طرح ها به صورت 

مشارکتی تکمیل و افتتاح خواهد شد.
جهانگیری با ابراز امیدواری درخصوص ایجاد 
منطقه گردشــگری در الیگودرز تصریح کرد: از 
استاندار لرستان خواسته شده اجرای طرح های 
گردشــگری در منطقــه را با جدیــت پیگیری 

کند.

خرم آباد- خبرنگار کیهان:
وزیــر نفت گفــت: امســال بیش از 
پتروشــیمی  ارزش  به  دلار  میلیارد  چهار

کشور افزوده خواهد شد.
بیژن نامدار زنگنه دیروز در آیین بهره برداری از 
مجتمع پتروشیمی لرستان افزود: در سال جاری 
بیش از هشــت میلیون تن به تولید پتروشیمی 
کشور اضافه می شــود که از این بین 2 میلیون 
تــن متانول کاوه، 1/7 میلیون تن کود اوره، 1/7 
میلیــون تن پردیس 2 و یک میلیون تن نیز در 

بخش واحدهای دیگر است.
به گفته وی ظرفیت تولید مجتمع پتروشیمی 
کاویــان 2 میلیون تن اســت که یــک میلیون 
تــن آن اکنون فعال بــوده و ظرفیت تولید یک 
میلیون تن دیگر نیز تا پایان سال به بهره برداری 

می رسد.

وزیر نفت یادآور شد: پتروشیمی از بارزترین 
شــاخص های اقتصاد مقاومتی است که از خام 
فروشی جلوگیری می کند و منجر به اشتغال زایی، 
درون زایی و برون گرایی که از ویژگی های اقتصاد 

مقاومتی است می شود.
وی همچنین با اشــاره به این که امســال 2 
مجتمع پتروشیمی کردستان و مهاباد راه اندازی 
می شــود گفــت: با گشــایش ایــن 2 مجتمع 
تن به تولید پلی اتیلن ها و سایر پلیمرها  هزار  960

اضافه می شود.
زنگنه درخصوص پتروشــیمی لرســتان نیز 
گفت: این مجتمع به صورت 100 درصد به بخش 
خصوصی واگذار شده است که از جمله بزرگترین 
سرمایه گذاری های انجام شده به شمار می شود و 

400 میلیون دلار ارزش دارد.
وی اظهار داشت: از این پس وظیفه مسئولان 

استانی است که از این سرمایه گذاری ها به بهترین 
شکل استفاده کنند و اجازه داده نشود که حتی 
یــک تن از محصولات به صورت خام از اســتان 

خارج شود.
مدیرعامل پتروشیمی باختر نیز در این مراسم 
گفت: پنج واحد پتروشیمی درحال تولید و پنج 

واحد در دست ساخت در کشور وجود دارد.
داوودرضا ربانی افزود: مجموع سرمایه گذاری 
مجتمع هــای درحال بهره بــرداری 3/5 میلیارد 
دلار و مجتمع های درحال اجرا 1/2 میلیارد دلار 

است.
وی اظهار کرد: تاکنون بیش از ســه چهارم 
سرمایه گذاری واحدهای درحال اجرا که ظرفیت 
تولیــد دو میلیون و 940 هزار تن را دارند انجام 

شده است.
بــه گفتــه وی بیــش از پنج هــزار نفر در 

مجموعه هــای در حال بهره برداری و پنج هزار و 
600 نفر در خط اتیلن کار می کنند.

ربانی همچنین گفت: در صورت بهره برداری 
پنج واحد پتروشیمی درحال اجرا سه هزار فرصت 

شغلی مستقیم ایجاد خواهد شد.
وی ادامه داد: ظرفیت تولید واحدهای درحال 
اجــرای میانــدوآب 140 هزار تن، اندیمشــک 
100هزار تن، پارســفنول 550 هــزار، متانول 
میلیون و 650 هزار تن و پلی اتیلن سنگین  یک 

هزار تن است.  500
مدیرعامل پتروشیمی باختر همچنین گفت: 
پتروشــیمی لرســتان شــامل دو واحد بوتن 1 
و پلی اتیلن خطی ســبک و ســنگین اســت و 
پارســال برخلاف محدودیت اتیلن بیش از 100 
هزار تــن محصول در این مجتمع تولید شــده 

است.

وزیر نفت اعلام کرد

افزایش 4 ميليارد دلاری ارزش پتروشيمی كشور در سال جاری


